
 

Rødovre d. 27.12.2022 

 
Referat af bestyrelsesmøde mandag d.  12 december 2022 
Til stede:        Birger Madsen, Flemming Nielsen, Henrik Friis, Lis Jakobsen og 
  Johan Knudsen,  
Afbud: Jens Spelmann og John Johnson   
 
1 Godkendelse af referat fra mødet d. 16. oktober 2022 
 Rettelser af sidste referat. 

Under korrespondancer, Johan: Sidste 11/2 linje slettes fra Rødovres øvrige 
bestyrelse….. 

 Under udvalg, turudvalg: 2. linje slettes fra der har også…… 
  Herefter godkendtes referatet.  

  
2 Korrespondancer: 
 Birger: 

7/12 modtager Birger mail fra Rømersgade, at senest d 20/1 2023 skal ansøgning om 
tilskud være Rømersgade i hænde. Birger har endnu ikke sendt ansøgning. 

  
 Lis: 
 7/10 mail fra Louise Marholt, at ABC kampagnen er slut og årets vindere er fundet. 
 24/10 sender mail til Dorthe ang. glat trappe og mgl. Gelænder. 
 26/10 sender nyhedsbrev 
 1/11 udfyldt evalueringsskema på Landsmødedeltagelse sendes til Rømersgade 

2/11 aftaler cykeltur med Hans Georg Hubchmann. Cykelturen skal afholdes d 28/11 
kl. 13. 

 15/11 mail fra Hanne Ø., at dato for næste generalforsamling er på hjemmesiden. 
15/11 mail fra Dorthe, at Teknisk forvaltning har opsat gelænder og at der snarest vil 
blive lagt skridsikring på den ødelagte trappe. 
17/11 mail fra Peter Bendix ang. planlægning af dato og tidspunkt for mødet med 
den nye direktør Kenneth Øhrberg Krag. 

 21/11 modtager mail fra Birger ang. videreførsel af korrespondancen 
med erhvervstyrelsens lovpligtige digitale postkasse for virksomheder og foreninger. 
Dette kræver, at privat MitId skal bruges fra nu af. 

 7/12 mail fra Hanne Hounsgaard ang. budgetansøgning 
 9/12 mail fra Dorthe Larsen at vi har fået bevilget det ansøgte tilskud. 
   
3 Økonomi 
 Afdelingens økonomi er under budget. 
 Lis vil købe toiletpapir og køkkenruller i år. 
 



 
 4 Udvalg 

 Værkstedsudvalg: 
De kombinerede værksteds- og klubaftener starter op første gang i 2023 mandag d. 
30. januar. 

 Herefter følger 2. og 4. mandag i måneden, til og med juni måned i foråret. 
  
 Turudvalg: 
 Vellykket turplanlægningsmøde i efteråret. 
 Det nye tirsdagsprogram er på plads. 
   
 Trafikudvalg:  

Fin cykeltur med Hans Georg Hubchmann. Johan stødte til ved krydset Tårnvej 
Slotherrensvej. 
Hubchmann forklarede hvorfor en dobbeltrettet cykelsti til at forbinde Vestvolden 
over Slotsherrensvej ikke er så lige til at lave. 
Færdselsloven kræver at kørsel på dobbeltrettet cykelsti kræver eget lysinterval og 
det vil medføre mere tid hvor bilerne er i tomgang og dermed øget kuldioxid 
uddunstning. Yderligere er der mindstemål på bredden af fortove og cykelstier. 
Mulighed for cykeloverkørsel på Slotsherrensvej til og fra Krogeparken kunne på 
sigt blive en mulighed. 

  
  
5 Eventuelt 
 På næste bestyrelsesmøde skal generalforsamlingen planlægges og  
 Spørgsmål til den nye direktør skal laves. (bestyrelsen skal møde Kenneth torsdag d. 
 19. januar i Ballerup afdelingens lokaler) 
 
 
6 Næste møde. 
 Næste bestyrelsesmøde: mandag d. 16. januar. 2023  kl. 19. 
 Johan tager brød og mælk med. 
  

Ref. Lis 


